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Verslag Overlegvergadering Cliëntenraad / Directie RSZ 
  
Datum: 21 december 2022 
Tijd: 13.00 – 14.00 uur 
Locatie: Bestuurskamer RSZ, Nieuwe Parklaan 58, Den Haag 
Voorzitter: Wout Barentsen 
Aanwezig: Wout Barentsen, Brecht van Beers (telefonisch), Virginia Doelwijt, Wim Lucas, 

Donald van der Maaten, Saskia Tannemaat, Rudolf Klinkenberg, Ruth Windhorst 
(verslag) 

 
  
  

1 Opening overlegvergadering 
De voorzitter heet iedereen welkom en opent de vergadering. 

  
2 Conceptverslag vorige vergadering 

Het verslag wordt ongewijzigd vastgesteld. Op de site komt een versie waarin geen 
namen worden genoemd.  
 

3 Overname, Ondernemingskamer en organisatie  
3a Voortgang overname 

Er is een brief uitgegaan naar bewoners en verwanten over de huidige stand van 
zaken. De directeur is doende om de overdrachtsdocumenten op te stellen; hij 
verwacht geen breekpunten, wel bespreekpunten over bv. het onderwerp ‘langdurig 
zieken’. Wat betreft de huisvesting loopt er een wat ingewikkelde discussie met Saffier 
over de benodigde doorverhuislocaties.  
De eventuele meerkosten van verlenging van het contract voor Artaban zijn voor RSZ, 
maar niet duidelijk zijn om welke kosten dat dan precies gaat. 
 
De verwachting is dat in de komende maanden de adviesvragen voor beide onderdelen 
komen. Er zal zowel aan de CR als aan de CCR advies gevraagd worden. Belangrijk is 
dat de CR in het advies helder de (antroposofische) voorwaarden aangeeft. CR en 
CCR zullen over dit advies contact met elkaar gaan opnemen.  
  
De voorzitter informeert de directeur dat er volgende week een tekst voor werving voor 
leden CR op de site komt. Verzoek aan de directie is om deze vacaturetekst ook onder 
de verwanten te verspreiden.  
  

3b Voorbereiding beroep bij Ondernemingskamer 
De voorbereidingen met de advocaat lopen. Begin januari zal er nog een online 
bijeenkomst met de advocaat en de leden CR gepland worden ter voorbereiding.  

  
4 Advies en instemming 
4a Adviesvraag begroting  
 De CCR heeft deze begroting al goedgekeurd. Er is helaas sprake van rode cijfers (7 

ton). De directeur licht deze toe: 
- de bewonersbezetting is niet volledig, met name bij de VVT-huizen. Er is veel verloop. 
Mensen blijven langer thuis wonen (overheidsbeleid), komen dan met zwaardere 
zorgvraag binnen en overlijden dan ook relatief snel. Voor de VG huizen is dit anders. 
Met andere woorden: het kost meer moeite om de plekken vol te krijgen.  



 

Pagina 2 
221221 verslag CR overlegvergadering 

- inzet van zzp’ers. Dat is al langere tijd aan de hand, maar voorheen was dit vooral om 
verzuim op te vangen; nu worden ook vacatures met zzp’ers opgevuld. Het rooster is 
wel dekkend maar tegen hogere kosten. Dit is een ongewenste landelijke ontwikkeling 
en het tij is moeilijk te keren.  
 
- Het ziekteverzuim gaat nu gelukkig wel naar beneden maar was lange tijd hoog. 
Helaas zijn de cijfers dus niet goed. De CR wordt op de hoogte gehouden van de 
keuzes die moeten worden gemaakt. Dit zal worden geagendeerd voor de volgende 
vergadering.   
 

5 
 

Rondvraag en sluiting 
- Begin feb 2023 zal CZ een bezoek brengen aan RSZ. De uitnodiging aan de CR om 
daarbij te zijn, wordt nog rondgestuurd.  
- Informatievoorziening over wat er op de afdelingen gebeurt.  
Al eerder waren hierover vragen aan de directeur gesteld. Individuele zaken worden 
altijd gerapporteerd, maar zaken waarbij meerdere bewoners betrokken zijn, niet. Dan 
gaat het vaak over leefomstandigheden  (bv een dwalende bewoner waar andere 
bewoners last van hebben). Wat mogen verwanten verwachten van de 
informatievoorziening op dit gebied. De directeur zoekt dit uit en komt hierop terug.  
 
De voorzitter sluit de vergadering om 14.00 uur.  

 


